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ACTA  DE  LA  REUNIÓ  ORDINÀRIA  DE  LA  JUNTA  DE  FACULTAT  DE 
FILOSOFIA I LLETRES DE LA UIB

Identificació de la sessió
Data: 22 de desembre de 2011
Lloc: Sala de Juntes de l’edifici Ramon Llull
Caràcter: ordinari
Hora: 9:30 h segona convocatòria

Assistents
Pere Joan Brunet Estarellas (degà)
Miquel Grimalt Gelabert
Guillem X. Pons (secretari)
Juan J. Estrany (vicedegà)
Antoni Marimon (vicedegà)
Tina Sabater
Miquel A. Capellà
Francisca Lladó (vicedegana)
Nicolau Dols
Caterina Mercè Picornell (vicedegana)
Margalida Pons
Antonio Bernat
Joana Salazar
Paloma Fresno
Marian Amengual (vicedegana)
Francisco Campos (vicedegà)
Andreu Lluís Jaume
Alexandre Miquel (vicedegà)
Ivan Solivellas
M. Lourdes Mir
Aina Crespí
Cristina Mas
Joaquin de Maria
Salvador García
Domènec Garcies
Mercedes Duran

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta anterior.
2. Proposta de concessió de premis extraordinaris de llicenciatura 2010-11.
3. Aprovació dels informes anuals de seguiment i avaluació de qualitat dels distints 
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estudis que imparteix la Facultat de Filosofia i Lletres.
4. Proposta de modificació a la taula d'homologació de la Comissió de 

Reconeixement i Transferència de Crèdits de dues assignatures de Filologia 
Anglesa que es convaliden als Estudis de Grau. 

5. Aprovació de la memòria d’activitats del centre de l’any 2010 i 2011.
6. Reconeixement de crèdits de lliure configuració.
7. Informació del degà. 
8. Informacions dels caps d’estudis 
9. Informació de l’administrador de centre. 
10. Informació d’altres membres de la junta de facultat. 
11. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la sessió
Excusen l’assistència: Joan Maria Seguí,  Marga Dols,  Maria José Mulet,  Joan Jordi 
Muntaner i Jaume Guiscafrè.

1.  Aprovació,  si  escau,  de  l'acta  de  la  junta  ordinària  anterior  de  dia  12  de 
setembre de 2011.

L'acta fou enviada per correu electrònic pel secretari als membres de junta i no hi ha cap 
esmena.

S’aprova l’acta de la sessió ordinària per assentiment.

2. Proposta de concessió de premis extraordinaris de llicenciatura 2010-11.

A aquest punt es suscita un debat sobre quina hauria de ser la nota de tall per concedir 
dits premis.
Andreu  Lluís  Jaume  comenta  que  un  8,5  no  és  un  una  nota  per  donar  un  premi 
d'excel·lència.
Kiko Campos comenta que no està d'acord, que és un premi per a aquella persona que 
hagi destacat, i que pot ajudar a aconseguir una beca
Alexandre Miquel demana si qualque vegada ha quedat desert i el secretari comenta que 
si, que en algun cas ha quedat desert.
Se discuteix també sobre si és millor valorar sobre 4 o sobre 10.
Nicolau Dols indica que és millor valorar sobre 10 i donar el premi a partir de 2.
Se vota aquesta proposta i el resultat és de 1 vot en contra i 25 a favor (cap abstenció).
Dit això se proposa com a premis extraordinaris de llicenciatura curs 2010-2011 a les 
següents persones:

Estudis Alumnes Mitja Expedient

Filologia hispànica Gabriel Rechach Pizà (2,35)
Filologia anglesa Juan Ramon Molina Pos (2,59)
Filologia catalana Margalida Cladera Ferrer (3,01)
Treball Social María de los Ángeles Santamaria Molina(2,24)
Filosofia Aina Cassanyes Roig (2,78)
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Història de l'Art Ana Francisca Ferrero Horrach (2,79)
Història Francisco José García Pérez (2,29)
Geografia Víctor Manuel Lázaro Cortés (2,41)

3. Aprovació dels informes anuals de seguiment i avaluació de qualitat dels distints 
estudis que imparteix la Facultat de Filosofia i Lletres.

Pere Brunet explica que per a l'elaboració dels informes s'ha fet molta feina per part dels 
vicedegans i amb poc temps, i que per tot això agraeix profundament aquesta feina.
N. Dols comenta que no ha pogut consultar els informes.
P. Brunet dona la paraula a tots els vicedegans per a que facin una exposició succinta de 
cada  un  dels  informes.  Es  comenten  especialment  el  grau  d'assoliment  de  les 
competències en base als alumnes.
Presenten els informes Marian Amengual, Francisca Lladó i Kiko Campos.
Kiko Campos i altres vicedegans demanen que la junta de Facultat realitzi una queixa 
pels sistema d'enquestes per UIBdigital. Aquestes tenen una participació molt inferior 
que els alumnes matriculats i no són gens representatives.
N. Dols està completament d'acord.
P.  Brunet  comenta  que  en  un  consell  deganal  se  va  fer  una  petició  de  queixes  i  
suggerències que se varen vehicular des del deganat.
Alex  Miquel  presenta  l'informe  i  entre  altres  coses  comenta  que  hi  ha  una  pèrdua 
d'alumnat el primers semestre del 20%.
Presenten els informes Caterina Picornell i Toni Marimon.
Juanjo  Estrany  comenta  la  necessitat  de  coordinació  amb  els  itineraris  de  ciències 
socials per poder compatibilitzar horaris de pràctiques externes el matí.
P. Brunet comenta l'informe anual de Llengua i Literatura Espanyola.
Joaquín de María, alumne de Treball Social, diu que bona part dels informes no són 
reals, que han començat 147 alumnes i ara són uns 50. No s'ha valorat tota aquesta taxa 
d'abandonament. Es queixa que fan classe a 4 edificis diferents.
K. Campos no esta gaire d'acord amb algunes apreciacions, i comenta que és cert que hi  
ha indicadors que estan a la baixa.  El descens és de 1er a 3er, no de 1er a 2on. El 
números globals d'alumnes de treball social es manté sobre uns 500 estudiants. Respecte 
als horaris s'ha intentat pactar amb els alumnes per a una millor coordinació i que han 
millorat substancialment.
Salvador García demana si  se pot ajornar la seva votació,  per abans aprovar-ho per 
consell de departament.
P. Brunet comenta que hi ha representants dels alumnes a la comissió de seguiment i 
avaluació de qualitat i que la seva aprovació pertoca a la junta de Facultat.
Caterina Picornell comenta que els informes són numèrics i vénen condicionats per les 
enquestes i que de vegades no reflecteixen amb exactitud la realitat.
Pere Brunet agraeix la intervenció i participació dels alumnes de treball social.
Joaquín de María, comenta que Kiko Campos ha fet una bona feina i que en tot moment 
ha estat dialogant amb els alumnes per cercar solucions satisfactòries.

Tots els informes queden aprovats per assentiment

4.  Proposta  de  modificació  a  la  taula  d'homologació  de  la  Comissió  de 
Reconeixement  i  Transferència  de  Crèdits  de  dues  assignatures  de  Filologia 
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Anglesa que es convaliden als Estudis de Grau. 

Marian Amengual explica aquesta proposta que se resumeix en:

- Convalidar l’assignatura de Filologia Anglesa 4895 (Anglès Oral II) de 9 crèdits 
per l’assignatura 21815 (English Language V) de 6 crèdits.

- Convalidar l’assignatura de Filologia Anglesa 4890 (Llengua Anglesa IV) de 6 
crèdits per l’assignatura 21819 (English Language VI) de 6 crèdits.

- Suprimir de la taula de convalidació actual la referència a les assignatures 21823 
(English  Language VII)  i  21826  (English  Language VIII)  que  no  es 
convalidarien per cap de les llengües cursades a la llicenciatura de Filologia 
Anglesa.

S'aprova per assentiment

5. Aprovació de la memòria d’activitats del centre de l’any 2010 i 2011.

P. Brunet explica succintament el contingut de les memòries. Tot indicant que la del 
2011 compta amb algunes mancances donat que encara no s'ha tancat l'any.
Entre altres coses apareixen els convenis de pràctiques externes al grau.
F. Lladó manifesta la seva preocupació per aquest tema.
J. Estrany comenta que els consells d'estudis de cada grau són els que proposen els 
distints convenis i que tenen el model dels estudis de geografia.
N. Dols demana que s'enviïn per e-mail.
J. Estrany comenta que estan penjats a la web.
P. Brunet reitera el seu agraïment  al personal d'administració i serveis d'aquesta facultat 
per l'ajut col·lectiu per a realització d'aquestes memòries.

Aprovades per assentiment les memòries d'activitats del centre de l'any 2010 i 2011

6. Reconeixement de crèdits de lliure configuració.

Aquesta Junta ha acordat donar suport al cicle de conferències "Idees que van canviar el 
món",  per  la  qual  sol·licita  li  siguin  concedits  crèdits  de  lliure  configuració  per  la 
Comissió Acadèmica d'aquesta universitat.

Activitat Crèdits sol·licitats
Idees que van canviar el món
Coordinat per Guillem X. Pons 
Departament de Ciències de la Terra
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7. Informació del degà. 

P. Brunet comenta que fa més de 4 anys que és degà d'aquesta facultat i que ha arribat la 
fi d'aquest cicle, amb la propera elecció d'un nou degà. Agraeix la feina i el suport dels 
caps d'estudis, i anomena a tots els vicedegans que han treballat amb ell durant aquest 
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temps.
Agreix públicament el suport i ajuda de tota la gent que ha participat a les distintes 
comissions dels plans d'estudis, directors de departament, Sebastià Roig de la comissió 
de mobilitat,  al  secretari,  a Domènec Garcies,  a la gent  del  PAS, de secretaria  i  al 
personal de Biblioteca per la seva ajuda durant aquest període.

8. Informacions dels caps d’estudis 

No hi ha cap informació dels caps d'estudis.

9. Informació de l’administrador de centre. 

Domènec Garcias comenta que la implantació dels estudis d'acord amb les directrius de 
l'EEES ha generat una enorme quantitat de normativa nova, la qual ha estat modificada 
de manera reiterada. Això ha provocat que la tasca administrativa s'hagi realitzat moltes 
vegades des de la incertesa i la inseguretat, raó per la qual demana disculpes pels errors 
que s'hagin pogut cometre.

10 Informació d’altres membres de la junta de facultat. 

No hi ha cap informació d'altres membres de la Junta de Facultat.

11. Torn obert de paraules.

K. Campos demana com està la normativa respecte al número de vicedegans en estudis 
de més de 500 alumnes. Comenta que necessitaria un segon vicedegà per poder dur 
millor la seva tasca. Ha tengut que dedicar moltes hores a atendre professionals que 
demanen informació sobre el grau i que absorbeixen molt del seu temps. És per això que 
demana un segon vicedegà.

A les 11:00 s'incorpora a la reunió J.A. Mesquida.

N. Dols dóna suport a aquesta proposta.
K. Campos demana que se facin les passes per aconseguir aquest segon vicedegà.
A.  Marimon  es  queixa  sobre  l'aplicació  de  la  normativa  referent  a  alumnes 
col·laboradors,  doncs  molts  d'ells  després  de  parlar  amb  el  professors  interessat  i 
acordar la seva acceptació no han pensat en acceptar informàticament i s'ha creat un 
conflicte allà a on no hi era.
N.  Dols  comenta  que  aquest  degà (P.  Brunet)  i  els  caps  d'estudis  han  elaborat  els 
documents per a que aquesta facultat compti amb 8 graus, tots ells acreditats. És una 
molt  bona feina i  per  això  dóna les  gràcies  al  degà i  als  vicedegans en nom de la 
Facultat.
F. Lladó comenta que N. Dols és un gentelman.
P. Brunet agraeix aquestes paraules i dóna les gràcies en nom dels vicedegans i de la  
Facultat. També comenta que el romanent de la facultat ha estat destinat a equipar al 
màxim les aules de la facultat.

I essent les 11:10, sense haver-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió de 
la reunió de la Junta ordinària de la Facultat de Filosofia i Lletres.
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A tot això don fe i signo la present,

El Secretari                                                       Vist i plau del degà
Miquel A. Capellà                                             Nicolau Dols
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